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RO.0002.5.2020.DR 

Protokół nr XVII/20 

Z XVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku, która 

odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta i Gminy we Fromborku. 

Sesję rozpoczęto o godz. 9
03

 a zakończono o godz. 11
04

. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 10 radnych. Nieobecni radni to: Jacek Gawłowski, 

Robert Markun, Agnieszka Ros, Longina Woelky, Urszula Zakrzewska. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

 Pan Zbigniew Pietkiewicz –Burmistrz Miasta i Gminy Frombork, 

 Pan Damian Krasiński – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Frombork, 

 Pani Barbara Chomacka – Sekretarz Gminy Frombork,  

 Pani Beata Sobiło – Zastępca Skarbnika Gminy Frombork, 

 Pan Bogdan Bielawski – Adwokat obsługujący Urząd Miasta i Gminy Frombork 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk przywitał przybyłych na 

sesję. 

Ad. pkt 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk otworzył XVII zwyczajną 

sesję Rady Miejskiej we Fromborku i stwierdził, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę  

15 radnych, w sesji uczestniczy 10 radnych. Nieobecni to Jacek Gawłowski, Robert Markun, 

Agnieszka Ros, Longina Woelky, Urszula Zakrzewska. 

Ad. pkt 2. 

Na sekretarza obrad zaproponowano Teresę Rusnak 

Radna wyraziła zgodę.    

Sekretarzem obrad została Teresa Rusnak 

Ad. pkt 3. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk powiedział, że wpłynęły trzy wnioski, odnośnie 

do porządku obrad. Pierwszy wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Frombork o wprowadzenie do 

porządku obrad XVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej projektu uchwały:  

 zmieniająca uchwałę nr XXIX/186/09 Rady Miejskiej we Fromborku w sprawie ustalenia 

„Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: motywacyjnego, za wysługę lat, funkcyjnego, za warunki pracy oraz 

określającego tryb i kryteria przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród, wysokość 

oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania nauczycielskiego dodatku 

mieszkaniowego, a także szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w 

Zespole Szkół we Fromborku”. 
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Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponowała, aby przeprowadzić głosowanie nad każdym 

wnioskiem oddzielnie. 

Radna Jadwiga Urbanowicz - prace nad regulaminem rozpoczęły się już w roku 2019, pracowały 

nad nim wszystkie komisje, pytanie, dlaczego zmiana jest tylko w tym punkcie a nie cały regulamin, 

stwierdziła, że jeżeli teraz zmieniona zostanie jego część to już do regulaminu się nie wróci. 

Zawnioskowała o niewprowadzanie projektu uchwały do porządku obrad na tej sesji, tylko może na 

następnej sesji wprowadzić zmiany regulaminu w kształcie wypracowanym przez poszczególne 

komisje, zwłaszcza, że w obecnym regulaminie są zapisy, które już nie obowiązują 

Wniosek poddano pod głosowanie 

     Za głosowało 0 radnych   

     Przeciw głosowało 10 radnych 

     Wstrzymało się 0 radnych  

Zmiana nie została przyjęta 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że temat regulaminu wróci przed następną sesją celem 

naniesienia ewentualnych poprawek, bądź wyjaśnienia tych niejasności, które obecnie zaistniały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że następny wniosek Burmistrza Miasta i Gminy 

Frombork dotyczy wycofania z porządku obrad projektów uchwał w sprawie: 

1. sprzedaży w drodze przetargu działki oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o 

numerze 65, obręb nr 6 miasta Fromborka przy ulicy Elbląskiej. 

2. sprzedaży w drodze przetargu działki oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o 

numerze 63, obręb nr 6 miasta Fromborka przy ulicy Elbląskiej. 

3. Wyrażenia zgody z dotychczasowym dzierżawcą gruntu, umowy dzierżawy na kolejny okres 

3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat (dotyczy części 

nieruchomości oznaczonej w według ewidencji gruntów jako działki o numerach 53/13 o pow. 

7,50 m
2
, obręb 4 miasta Fromborka i nr 28/2 o pow. 55,00 m

2
, obręb 6 miasta Fromborka). 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej dodał, że kwestie zawarte we wniosku były omawiane na 

posiedzeniu przed sesyjnym. 

Radna Magdalena Jakóbczyk zapytała, czy poszczególne punkty nie powinny być osobnym 

wnioskiem. 

Przewodniczący wyjaśnił, że nie koniecznie, ponieważ tym wnioskiem wycofane zostaną trzy 

projekty uchwał, natomiast następny wniosek dotyczy wprowadzenia do porządku obrad dwóch 

punktów, zgodnie z sugestiami radnych, o skrócenie okresu dzierżawy i rozpatrywanie 

poszczególnych działek oddzielnie, więc nie będzie rozpatrywana tylko kwestia sprzedaży działek, 

były rozmowy, aby najpierw zrobić wycenę i dopiero wtedy podejmować decyzje, co dalej. 

Wniosek został poddany pod głosowanie. 

     Za głosowało 10 radnych   
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     Przeciw głosowało 0 radnych 

     Wstrzymało się 0 radnych  

Zmiana została przyjęta. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał trzeci wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Frombork, 

dotyczący wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał w sprawie: 

1. wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu, umowy dzierżawy na 

kolejny okres 1 roku po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat, na 

cele handlowe i gastronomiczne (dz. Nr 53/13, obręb 4 Frombork); 

2. wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu, umowy dzierżawy na 

kolejny okres 1 roku po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat, na 

cele handlowe i gastronomiczne (dz. Nr 28/2, obręb 4 Frombork). 

Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący powiedział, że powyższe kwestie były omawiane na posiedzeniu przed sesyjnym, 

zapytał, czy są pytania. Pytań brak. 

Wniosek został poddany pod głosowanie. 

     Za głosowało 10 radnych   

     Przeciw głosowało 0 radnych 

     Wstrzymało się 0 radnych  

Zmiana została przyjęta. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał porządek obrad, uwzględniający 

wprowadzone zmiany 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 10 września 

2020 roku. 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

we Fromborku w dniu 10 września 2020 roku 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza.  

7. Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskie za I półrocze 2020 r. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2020-2030; 

b) zmian w budżecie na 2020 rok; 

c) ustalenia średniej ceny paliw na terenie Gminy Frombork w roku szkolnym 2020/2021; 

d) ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez gminę Frombork; 

e) ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Frombork; 

f) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat; 

g) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat; 
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h) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat; 

i) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat; 

j) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu rolnego umowy 

dzierżawy na kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres 

do 3 lat; 

k) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat; 

l) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat; 

m) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat; 

n) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat; 

o) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat; 

p) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres 3 lat; 

q) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu lokali mieszkalnych o numerach 1,2,3,5,6 

położonych w budynku mieszkalnym nr 2, 2A posadowionym na nieruchomości oznaczonej 

według ewidencji gruntów jako działka o numerze 29/4, obręb 2 Frombork; 

r) wyrażenia zgody na sprzedaż na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej lokalu 

mieszkalnego o numerze 1 położonego w budynku mieszkalnym nr 1a posadowionym na 

nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o numerze 122, obręb 6 

Frombork; 

s) wyrażenia zgody na sprzedaż na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej lokalu 

mieszkalnego o numerze 1 położonego w budynku mieszkalnym nr 8 posadowionym na 

nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o numerze 52, obręb 4 

Frombork; 

t) wyrażenia zgody na sprzedaż na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej lokalu 

mieszkalnego o numerze 4 położonego w budynku mieszkalnym nr 8 posadowionym na 

nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o numerze 27/2, obręb 7 

Frombork; 

u) wyrażenia zgody na sprzedaż na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej lokalu 

mieszkalnego o numerze 7, położonego w budynku mieszkalnym nr 12, posadowionym na 

nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o numerze 99/4, obręb 4 

Frombork; 

v) wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach 

będących własnością Gminy Frombork; 

w) wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości będącej 

własnością Gminy Frombork; 

x) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 

Pożarnych uczestniczących w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych 

organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Frombork; 

y) przyjęcia programu współpracy Gminy Frombork z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021; 
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z) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej 

przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Miasta i Gminy Frombork oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej; 

aa) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania 

odpadów komunalnych na terenie miasta i gminy Frombork; 

bb) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego w 2021 roku; 

cc) wprowadzenia opłaty miejscowej, terminów płatności, sposobów jej poboru, inkasentów 

oraz określenie wysokości wynagrodzenia za inkaso w 2021 roku; 

dd) ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta i Gminy Frombork 

w 2021 roku; 

ee) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz zwolnień w podatku 

od środków transportowych w 2021 roku; 

ff) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu, umowy dzierżawy na 

kolejny okres 1 roku po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat, na 

cele handlowe i gastronomiczne (dz. Nr 53/13, obręb 4 Frombork); 

gg) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu, umowy dzierżawy na 

kolejny okres 1 roku po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat, na 

cele handlowe i gastronomiczne (dz. Nr 28/2, obręb 4 Frombork). 

9.  Sprawy różne. 

10.  Zakończenie obrad.  

 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie odczytany porządek 

obrad. 

 

Za głosowało 10 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych.  

Wstrzymał się od głosu 0 radnych. 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

 

Ad. pkt 4.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie propozycję protokołu 

z XVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się  

w dniu 10 września 2020 roku.  

Za głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radny. 

Protokół został przyjęty.  

 

 

 

Ad. pkt 5. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk powiedział, że sprawozdanie Burmistrza  

z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 10.09.2020 roku zostało radnym dostarczone w formie 

elektronicznej. Zapytał, czy są uwagi do sprawozdania – uwag nie zgłoszono.  
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Ad. pkt 6. 

Burmistrz Miasta i Gminy Frombork Zbigniew Pietkiewicz przedstawił sprawozdanie z pracy 

między sesjami Rady Miejskiej - sprawozdanie to wraz ze sprawozdaniem z realizacji uchwał stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

Radny Marcin Zabłocki – pytanie do sprawozdania z pracy burmistrza przedstawionego na 

poprzedniej sesji, na której Pan burmistrz był nieobecny, a mianowicie chodzi o wyniki spotkania z 

marszałkiem województwa dotyczącego przyszłości miasta, które odbyło się dnia 17 sierpnia 2020 r., 

czy doszło na tym spotkaniu do jakiś konkluzji. 

Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedział, że wspólnie z marszałkiem Brzezinem zostały ustalone 

krótkie zarysy rozwoju naszego miasta między innymi poruszona została sprawa tężni, sprawa 

dokończenia przedsięwzięcia promenady i ewentualna rewitalizacja Placu Górników. Pan marszałek 

jest bardzo przychylny naszemu samorządowi i ogólnie miastu, zawsze w tym wypadku jest dobra 

wola. Niemniej jednak wszystkie chęci muszą być uwarunkowane naszym budżetem. Pan marszałek 

oświadczył, że przedsięwzięcia muszą być realizowane planowo w związku z tym dokument, który 

został ogłoszony, czyli Plan Rozwoju, jest on niezbędny do występowania o jakiekolwiek pieniądze 

od marszałka. Kolejna rzecz w trakcie spotkania marszałek napomknął, że w obecnym rozdaniu do 

roku 2020 nie posiadał wiedzy, województwo również nie posiadało wiedzy, gdzie i w jaki sposób 

pieniądze uzdrowiskowe w rozdaniu 2021-2027 będą rozdysponowywane. Po spotkaniu gmin 

uzdrowiskowych do dziś nie wiadomo, kto tym funduszem i pieniędzmi będzie zawiadywał. Nasze 

„życzenia” na ten okres wysyłane są do ministerstwa i nie wiadomo czy te pieniądze potem spłyną do 

Urzędów Marszałkowskich, źle by się stało, gdyby to było rozdysponowywane w systemie 

centralnym, ponieważ województwo widzi więcej, marszałek więcej wie. W odniesieniu do 

rozdysponowania kwoty, która została zaplanowana w wysokości 400 mln. zł w skali kraju, nie 

wiadomo, czy Frombork otrzyma to, co jest oczekiwane. Wczoraj nasze „życzenia” zostały wysłane 

do ministerstwa i będziemy czekać na efekty. 

Radny Marcin Zabłocki zapytał czy było konkretne, rzetelne zobowiązanie marszałka do wspierania 

czegoś w przyszłości. 

Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedział, że tematy w województwie są ogólnie znane, były również 

poruszane podczas wizyty w dniu 6 września u Pana wicemarszałka, popierane jest również 

korespondencją. 

Więcej pytań nie było. 

Radna Jadwiga Urbanowicz poprosiła o przerwę. 

O godz. 9
40 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk ogłosił przerwę w obradach XVII 

sesji Rady Miejskiej we Fromborku. 

O godz. 9
48

 Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk wznowił obrady XVII sesji Rady 

Miejskiej we Fromborku i stwierdził prawomocność obrad, gdyż na 15 radnych obecnych jest 10 

radnych, nieobecni radni to: Jacek Gawłowski, Robert Markun, Agnieszka Ros, Longina Woelky, 

Urszula Zakrzewska. 

Ad. pkt 7. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskie za I półrocze 2020 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że przewodniczącą komisji jest nieobecna Pani 

Zakrzewska, zapytał, czy zastępca komisji wie coś na temat sprawozdania 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów Anna Janicka odpowiedziała, że nic nie wie 

na temat sprawozdania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy do biura rady wpłynęła jakaś informacja. 

Dorota Rudnicka z biura obsługi rady odpowiedziała, że nie. 
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Przewodniczący powiedział, że jest to kolejna sesja, na którą to sprawozdanie nie dociera i wyraził 

nadzieję, że już na listopadowej sesji się pojawi. 

 

Ad. pkt 8. 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk zaproponował, aby rozważyć możliwość nie 

odczytywania w całości projektów uchwał, zapytał, czy radni są zgodni. 

Radna Jadwiga Urbanowicz powiedziała, aby odczytywać w całości projekty uchwał, w których 

były zmiany. Rozmowy radnych na temat projektów uchwał, w których były naniesione zmiany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wycofał wniosek. 

a) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały Nr 

XVII/206/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2020-2030. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//206/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/206/20 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

b) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały Nr 

XVII/207/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

zmian w budżecie na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//207/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/207/20 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

c) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały Nr 

XVII/208/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

ustalenia średniej ceny paliw na terenie Gminy Frombork w roku szkolnym 2020/202. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//208/20 

Za głosowało 10 radnych  
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Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/208/20 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

d) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały Nr 

XVII/209/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez gminę Frombork. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//208/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 1 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/209/20 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

e) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały Nr 

XVII/210/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Frombork. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//210/20 

Za głosowało 7 radnych  

Przeciw głosowało 3 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/210/20 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

f) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XVII/211/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat. 

Radna Magdalena Jakóbczyk zgłosiła wniosek o nieodczytywanie w całości projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//211/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  
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Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/211/20 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

g) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XVII/212/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat. 

Radna Magdalena Jakóbczyk zgłosiła wniosek o nieodczytywanie w całości projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//212/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/212/20 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Radna Magdalena Jakóbczyk zgłosiła wniosek o nieodczytywanie w całości projektów uchwał od nr 

213 do 225. Radni zasugerowali, aby wziąć pod uwagę numerację punktową z porządku obrad, 

ponieważ numeracja uchwał może ulec zmianie. Radna Jadwiga Urbanowicz powiedziała, że była 

mowa, aby odczytywać w całości tylko te projektu uchwał, w których są zmiany. Przewodniczący 

Rady Miejskiej odpowiedział, aby doprecyzować, o które uchwały chodzi, ponieważ on nie jest w 

stanie pamiętać, w których były zmiany, dodał jeszcze, że projekty uchwał są w teczkach i zmiana, 

która wypadła jest dopiero w teczce trzeciej.  Radna Magdalena Jakóbczyk powiedziała, że wniosek 

dotyczy punktów od „i” do „u”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że wniosek dotyczy projektów uchwał od Nr 213 do 

225 i poddał wniosek pod głosowanie.  

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 1 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Wniosek został przyjęty. 

h) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XVII/213/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat.                    

Dodał, że dotyczy działki ewidencyjnej nr 103/5.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//213/20 
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Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/213/20 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

i) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XVII/213/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat.                     

Dotyczy działek o numerach 37/3, 37/3, 40/1, 37/3, 28/1, 12/28. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//214/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/214/20 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

j) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XVII/215/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu rolnego umowy 

dzierżawy na kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres 

do 3 lat.  Uchwała odnosi się do działki nr 37, obręb 4 miasta Fromborka. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//215/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/215/20 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

k) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XVII/216/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat 

Uchwała odnosi się do działki nr 15, obręb 4 miasta Fromborka. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//216/20 
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Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/216/20 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

l) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XVII/217/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat.  

Uchwała odnosi się do działki nr 18/5, obręb 4 miasta Fromborka. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//217/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/217/20 stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

m) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały            

Nr XVII/218/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat. 

Uchwała dotyczy działek o numerach ewidencyjnych 40/3, 142,123/1, obręb 6 Frombork, 

40/1, 43/1, obręb Frombork, 123/6, obręb Wielkie Wierzno, 100/37, obręb Biedkowo, 146/7, 

obręb Krzyżewo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//218/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 1 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/218/20 stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

n) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XVII/219/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat. 

Uchwała dotyczy działki nr 37/39, obręb 7 Frombork. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//219/20 

Za głosowało 8 radnych  

Przeciw głosowało 1 radnych  

Wstrzymało się od głosu 1 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/219/20 stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

o) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały                  

Nr XVII/220/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat. 

Uchwała dotyczy ogródków przydomowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//220/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/220/20 stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

p) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały                           

Nr XVII/221/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu umowy dzierżawy na 

kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat. 

Uchwała dotyczy działek nr 68, obręb 4, 28/2, obręb 6, 68, obręb 4, 28/2, obręb 6, 103/2, 

obręb 6 miasta Fromborka. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//221/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/221/20 stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

q) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały                           

Nr XVII/222/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu lokali mieszkalnych o numerach 1,2,3,5,6 

położonych w budynku mieszkalnym nr 2, 2 A posadowionym na nieruchomości oznaczonej 

według ewidencji gruntów jako działka o numerze 29/4, obręb 2 Frombork. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//222/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 1 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/222/20 stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

r) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały                           

Nr XVII/223/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej lokalu 

mieszkalnego o numerze 1 położonego w budynku mieszkalnym nr 1a posadowionym na 

nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o numerze 122, obręb 6 

Frombork. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//223/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/223/20 stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

s) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały                           

Nr XVII/224/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej lokalu 

mieszkalnego o numerze 1 położonego w budynku mieszkalnym nr 8 posadowionym na 

nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o numerze 52, obręb 4 

Frombork. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//224/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/224/20 stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

t) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały                           

Nr XVII/225/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej lokalu 

mieszkalnego o numerze 4 położonego w budynku mieszkalnym nr 8 posadowionym na 
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nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o numerze 27/2, obręb 7 

Frombork 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//225/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/225/20 stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

u) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały                                                  

Nr XVII/226/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej lokalu 

mieszkalnego o numerze 7, położonego w budynku mieszkalnym nr 12, posadowionym na 

nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o numerze 99/4, obręb 4 

Frombork. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//226/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/226/20 stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

v) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały                                                  

Nr XVII/227/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach 

będących własnością Gminy Frombork.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//227/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/227/20 stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

w) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały                                                  

Nr XVII/228/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 
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wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach 

będących własnością Gminy Frombork.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//228/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/228/20 stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 

x) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały                                                  

Nr XVII/229/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych 

uczestniczących w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych organizowanych 

przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Frombork. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//229/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/229/20 stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

y) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały                                                  

Nr XVII/230/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

przyjęcia programu współpracy Gminy Frombork z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//230/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/230/20 stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 

z) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały              

Nr XVII/231/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej 
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przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Miasta i Gminy Frombork oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej 

Radna Magdalena Jakóbczyk zgłosiła wniosek o nieodczytywanie w całości projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//231/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/231/20 stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 

aa) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały                                                  

Nr XVII/232/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania 

odpadów komunalnych na terenie miasta i gminy Frombork. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//232/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/232/20 stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 

bb) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały                                                  

Nr XVII/233/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego w 2021 roku  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//233/20 

 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/233/20 stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 
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cc) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały              

Nr XVII/234/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wprowadzenia opłaty miejscowej, terminów płatności, sposobów jej poboru, inkasentów 

oraz określenie wysokości wynagrodzenia za inkaso w 2021 roku. 

Radna Magdalena Jakóbczyk zgłosiła wniosek o nieodczytywanie w całości projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//234/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/234/20 stanowi załącznik nr 61 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 62 do protokołu. 

dd) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały              

Nr XVII/235/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta i Gminy Frombork 

w 2021 roku. 

Radna Magdalena Jakóbczyk zgłosiła wniosek o nieodczytywanie w całości projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//235/20 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/235/20 stanowi załącznik nr 63 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 64 do protokołu. 

ee) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały              

Nr XVII/236/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz zwolnień w podatku 

od środków transportowych w 2021 roku. 

Radna Magdalena Jakóbczyk zgłosiła wniosek o nieodczytywanie w całości projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//236/20 
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Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/236/20 stanowi załącznik nr 65 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 66 do protokołu. 

ff) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały                                                  

Nr XVII/237/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu, umowy dzierżawy na 

kolejny okres 1 roku po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat, na 

cele handlowe i gastronomiczne (dz. Nr 53/13, obręb 4 Frombork). 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//237/20 

Za głosowało 8 radnych  

Przeciw głosowało 1 radnych  

Wstrzymało się od głosu 1 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/237/20 stanowi załącznik nr 67 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 68 do protokołu. 

gg) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały                                                  

Nr XVII/238/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 października 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu, umowy dzierżawy na 

kolejny okres 1 roku po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat, na 

cele handlowe i gastronomiczne (dz. Nr 28/2, obręb 4 Frombork).      

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XVII//238/20 

Za głosowało 8 radnych  

Przeciw głosowało 1 radnych  

Wstrzymało się od głosu 1 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVII/238/20 stanowi załącznik nr 69 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 70 do protokołu. 

Ad. pkt 9. 

Sprawy różne. 

Radna Jadwiga Urbanowicz zapytała na temat regulaminu, dlaczego tylko jeden punkt 

wprowadzany był do zmiany, skoro wszystkie komisje pracowały nad zmianami regulaminu, 

wydawało się, że został on już w jakiś sposób zmieniony. Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, 

że w komisji, w której sam pracuje przyjęte było tylko to rozwiązanie, które było w projekcie 

uchwały, nie oznacza jednak, że miało to decydujący wpływ, więcej na ten temat zapewne może 
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powiedzieć Pani Sekretarz, która przygotowywała projekt uchwały. Sekretarz Gminy Barbara 

Chomacka powiedziała, że każda z komisji pracowała nad zmianami regulaminu, jednakże nie została 

przyjęta wspólna jedna wersja, wówczas padła propozycja, aby stanowisko w tej sprawie zajęła 

również Pani Dyrektor Szkoły i przedstawiła je na posiedzeniu komisji, jednak do chwili obecnej Pani 

Dyrektor nie przygotowała swojej wersji, związku z tym Pani Sekretarz uważa, że regulamin końcowy 

nie jest jeszcze wypracowany, nie ma wspólnej wersji. W temacie projektu uchwały, wynikła sytuacja, 

że wprowadzony Kartą Nauczyciela dodatek funkcyjny za wychowawstwo został uwzględniony tylko 

za wychowawstwo w Zespole Szkół dla nauczycieli klas w szkole podstawowej, a nie został 

wprowadzony za wychowawstwo dla nauczycieli w przedszkolu. Pani Dyrektor tłumaczyła się, że 

nauczyciele w przedszkolu nie otrzymali dodatku, ponieważ rada nie podjęła takiej uchwały, więc 

została przygotowana uchwała. Pani Sekretarz powiedziała jeszcze, że po konsultacji z mecenasem 

okazało się, że taka uchwała nie jest konieczna do wypłaty dodatku za wychowawstwo w przedszkolu. 

Mecenas dodał, że Minister Edukacji Narodowej w rozporządzeniu rozszerzył obowiązek wypłacania 

dodatku funkcyjnego za wychowawstwo również w oddziałach przedszkolnych i przedszkolach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy wyjaśnienie jest wystarczająca. Radna Jadwiga 

Urbanowicz odpowiedziała, że tak, niemniej jednak należy wrócić do regulaminu, zaprosić Panią 

Dyrektor, przedstawicieli związków zawodowych, ponieważ są w nim nieaktualne zapisy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że na pewno do regulaminu powrócimy. Radna 

Magdalena Jakóbczyk zaproponowała, aby wszystkie komisje spotkały się razem z Panią Dyrektor, 

związkami zawodowymi i opracowały wspólne stanowisko. Radna Magdalena Jakóbczyk zapytała, 

czy jest określony czas na uchwalenie. Mecenas odpowiedział, że nie ma takiego czasu, należy jednak 

pamiętać, że rada, która nie wykonuje nałożonych na nią obowiązków wynikających z ustaw podlega 

nadzorowi wojewody w zakresie prawnym. Radna Jadwiga Urbanowicz poprosiła Pana 

Przewodniczącego o jak najszybsze zorganizowanie spotkania     wszystkich radnych z Panią Dyrektor 

i związkami zawodowymi. Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że zostaną podjęte w tej 

kwestii działania, dodał, że podjęcie wycofanego projektu uchwały nie było jednoznaczne z 

zaprzestaniem prac nad regulaminem, chodziło o uregulowanie kwestii prawnych, które należało 

zrobić. Radna Jadwiga Urbanowicz powiedziała, że nie będzie się upierać, ale są również inne 

zapisy, które należałoby zmienić i traktowanie spraw wybiórczo jest nie wskazane.  

Ad. Pkt. 10. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk po wyczerpaniu porządku 

obrad zamknął XV zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Sekretarz obrad: Teresa Rusnak 

Protokołowała: Dorota Rudnicka 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej we Fromborku 

/-/ Ryszard Pawluczuk 
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Transmisja z XVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w dniu                                            

29 października 2020 roku została utrwalona na płycie CD – znajduje się w ona w Biurze Rady. 

 

 


